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Verdiepende technische vragen 1e tussentijdse rapportage 2024 en Kadernota 
2025 
 
Nr.  Onderdeel  Fractie Vraag en antwoord 
1 Kadernota GroenLinks Onderwerp: Naar aanleiding van het antwoord op nr. 30 op de vraag 

van  UdenPlusLanderd 
‘Momenteel worden de mogelijkheden onderzocht om de begraafplaatsen 
op een andere manier vorm te geven en in te spelen op de huidige 
ontwikkelingen.’ 
 
Vraag: 
Over welke huidige ontwikkelingen gaat het hier? 
 
Antwoord:  
Begraafplaatsen krijgen steeds meer een parkachtige/natuurlijke inrichting. Dit als 
antwoord op de tendens van het natuurbegraven. 
Daarnaast zien we dat steeds meer begraafplaatsen een openbaar karakter krijgen 
en daarmee aansluiting vinden bij de openbare parken in de stedelijke omgeving. 

2 Kadernota GroenLinks Onderwerp: Naar aanleiding van het antwoord op nr. 24 op de vraag 
van het CDA 
 
Vraag 
Hoe, waar en op wat voor manier worden data binnen het sociaal domein 
gebruikt? 
 
Antwoord: 
Data worden gebruikt om beleid op te stellen. Met deze gegevens kunnen we het  
beleid gerichter maken op wat nodig is. Verder is gebruik gemaakt van data bij het 
automatisch toekennen van de energietoeslag. 

3 1e Tussentijdse 
rapportage 

GroenLinks Onderwerp: Een vraag naar aanleiding van het antwoord op nr 2 op de 
vraag van UdenPlus Landerd 
 
Vraag: 
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Nr.  Onderdeel  Fractie Vraag en antwoord 
Wanneer er een vervuiling van een voormalig tankstation wordt 
geconstateerd ligt de verantwoordelijkheid dan niet bij de ondernemer die 
dat heeft veroorzaakt? Hoe werkt dit wettelijk? 
 
Antwoord: 
De oorspronkelijke vervuiler is aansprakelijk, volgens het principe ‘de 
vervuiler betaalt’. Hierbij geldt wel een verjaringstermijn van 30 jaar. Die 
termijn is ruim verstreken, omdat het tankstation op hield te bestaan in de 
jaren ’60 van de vorige eeuw. De verontreiniging ligt in openbaar gebied 
waarvan de gemeente eigenaar is. De gemeente neemt nu de 
verantwoordelijkheid. 

4 Kadernota  PRO Onderwerp: Indexering. Aanvullende informatie en nadere uitleg op 
de verstrekte antwoorden op de vragen 14, 15 en 16. 
  
Vraag:  

1. Voor ons is nog niet geheel duidelijk wat er gebeurt wanneer 
bepaalde budgetten niet worden geïndexeerd, maar de werkelijke 
kosten straks hoger uitvallen. 

2. Daarnaast is ons niet geheel duidelijk hoe hierbij een afweging 
heeft plaatsgevonden met betrekking tot wel en niet indexeren.   

 
Antwoord: 

1. Als budgetten niet zijn geïndexeerd (om de redenen die in 
onderdeel twee zijn beantwoord) dan worden deze zoals 
gebruikelijk gevolgd en bij overschrijdingen wordt dat gemeld in een 
Tussentijdse rapportage aan de raad. Dit wijkt niet af van de huidige 
werkwijze en manier van rapporteren.  

2. Per regel in onze begroting (op kostensoortniveau) is gekeken of 
budgetten wel of niet noodzakelijk geïndexeerd moeten worden.  
Zo zijn budgetten waar harde verplichtingen (bijvoorbeeld op basis 
van overeenkomsten) onderliggen wel geïndexeerd. Denk aan 
(jaarlijkse) subsidies, uitbestede schoonmaak MFA's, Jeugdzorg, 
WMO huishoudelijke zorg.  
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Nr.  Onderdeel  Fractie Vraag en antwoord 
Diverse algemene budgetten waar geen harde verplichtingen onder 
liggen zoals onderhoud riolering, algemene personeelskosten zoals 
teamuitjes of verbruik benzine/diesel worden volgens het voorstel 
niet standaard geïndexeerd.  
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